第五届国际古地理学会议线上会议通知

尊敬的参会代表:

因近期新型冠状病毒疫情形势依然严峻,根据国家及湖北省疫情防控管理规定要求,为了保障与会人员的健康安全,经与大会组织委员会、学术委员会商议决定,第 五届国际古地理学会议将于2022年5月14~15日以线上会议方式如期举行。

本次会议实行免费注册和免费参会,欢迎国内外同行踊跃参会。

为了保证会议秩序,口头报告和展板报告将按照注册信息分组安排,未注册人员 将不做安排。

大会官网注册功能将持续开通,已经完成注册的代表,可继续保留注册信息。

请您关注第五届国际古地理学会议网站(https://ispg2022.aconf.org),后续会议相关信息将会及时在网站发布。

感谢您对第五届国际古地理学会议组委会工作的理解与支持!

长江大学 2022年3月7日



Online Conference Notice of the 5th International Conference of Paleogeography

Distinguished participants,

As the recent spread of novel coronavirus epidemic, and complying with the national and Hubei Province's epidemic prevention regulations, in order to protect the health and safety of participants, after discussion with the Organizing Committee and Academic Committee of 5th ICP, the 5th International Conference of Paleogeography has been changed to an online conference and held on May 14~15, 2022 as scheduled.

The conference is free of charge for registration and participation, and colleagues from all over the world are welcome to attend the conference.

In order to ensure the order of the conference, oral and panel presentations will be arranged in groups according to the registration information, and no arrangement will be made for those who are not registered.

The registration will continue to be open on the conference website, and participants who have completed registration can continue to keep their registration information.

Please pay attention to the website of the 5th International Conference of Paleogeography (https://ispg2022.aconf.org), and subsequent conference-related information will be released on the website in time.

Thank you for your understanding and support to the work of the Organizing Committee of the 5th International Conference of Paleogeography.

Yangtze University
March 7, 2022

